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Minnesanteckningar styrgruppsmöte 

Närvarande: Malin Ekström, Sofia Melin, Patrick Johansson, Margaretha Eriksson, Eva Bremer, Peter Larsson, 
Jasmin Julardzija, Jessica Bergman, Elin Sahlberg, Kristian Lagerström, Elin Süttenbach, Caroline Carlsson, 
Cecilia Klämberg, Eva Axelsson, Mattias Gustafsson, Heidi Hansen Steijer, Håkan Olsson, Mona Strand, Susanne 
Olsson 

Frånvarande: Evelina Holmbäck, Monica Smedman, Niklas Johansson, Annica Bengtzing, Monica Johansson, 
Jennie Lans, Lena Lindahl, Annika Sundin Gustafson, Sofia Berg 

 

Styrgruppsmötet inleddes av Anna Carbell och Martina Ornstein från Sweco som gav en rapport avseende den 
halvtidsutvärdering som genomförts, med fokus på Swecos bedömning av projektets möjlighet att nå uppsatta 
mål vid projektavslut. Styrgruppen fick ta del av hela halvtidsutvärderingen inför mötet, och bildspelet från 
Sweco bifogas anteckningarna. 

 

Implementering 

Vid dialog med cheferna på AME framgår att de flesta tänker sig att implementera BIP-kartläggningen och 
progressionsmätningarna i arbetet med deltagarna vid projektets slut. Hos många kommuner kommer dock 
möjligheten inte finnas att utan finansiering kunna arbeta med de kommuninvånare som har sjukpenning eller 
aktivitetsersättning. Dessa kommuner önskar därför gärna att förbundet fortsätter med någon form av 
finansiering för dessa deltagare. 

Andra aktiviteter där det finns önskemål om implementering är JobMatch (både tester och utbildning) och 
administrationen av detta samt nätverksträffarna för samordnarna. Flera kommuner önskar också fortsätta få 
ta del av den statistik om målgrupp och insatser som förts av Samordningsförbundet inom ramen för Cresco+. 
Detta då de flesta inte kommer ha möjlighet att göra detta på egen hand. Flera önskemål har inkommit om en 
gemensam ansökan för fortsatt finansiering från Samordningsförbundet avseende kommuninvånare som har 
sjukpenning eller aktivitetsersättning. På mötet fick styrgruppen diskutera i grupper vilka områden som är 
viktigast i en implementering och poängsätta dessa mellan 1-5 där 1 är inte alls viktigt och 5 är jätteviktigt. 

Finansiering för kommuninvånare med ersättning från Försäkringskassan fick totalt 23 poäng. Fortsatt 
administration kring BIP av förbundet fick totalt 17 poäng. Tillgång till JobMatch som verktyg (både tester och 
utbildning) fick totalt 16 poäng). Fortsatta nätverksträffar för samordnarna fick totalt 16 poäng. 

Efter diskussionen fick de redovisa vad de pratat om och hur de resonerat. Det framfördes av flera grupper att 
de tycker administrationen och nätverksträffarna hänger ihop och de har poängsatt båda högt utifrån det. 

En grupp framförde att fortsatta nätverksträffar inte behöver höra ihop med implementering, utan är värdefullt 
oavsett implementering och att möjligheten kunde ges till handläggare som arbetar med BIP.  

Flera grupper satte höga poäng på administration utifrån önskemålet att de önskar att samordningsförbundet 
agerar som en sammanhållande funktion och metodstöd samt kompetensutveckling. Detta anses av flera 
grupper viktigare än att få statistik på gruppnivå.  

Samtliga grupper satte höga poäng på finansiering för deltagare med ersättning från FK. Även kommuner som 
fått uppdrag av politiken att arbeta med dessa deltagare såg en extra finansiering som en möjlighet att 
utveckla verksamheten och göra mer för deltagarna.  



 
2024-05-15 

2/2 

 

www.samordningsforbundetskaraborg.se 

Samordningsförbundet Skaraborg – S:t Sigfrids gata 8, 541 30 Skövde 

Det finns även intresse för att fortsatt använda Jobmatch men det framfördes att det inte fungerar för alla 
deltagare. Det ställdes en fråga kring ifall de deltagare som gjort JobMatch fått bättre resultat än de som inte 
gjort det. Vi på kansliet kan inte se detta då vi inte samlar in personuppgifter men vi kan be samordnarna kolla 
upp detta. 

Inspel gjordes från Försäkringskassan avseende att det är en utmaning med uppföljning via 
Samordningsförbundet eftersom det innebär en hantering av personuppgifter.  

 

Livslinjen digitalt 

Önskemål har funnits om att få tillgång till kursen Livslinjen digitalt. Detta för att nå fler deltagare eftersom 
kurserna endast bedrivs på två orter och resan blir för lång för många. De flesta kommuner ville få möjlighet 
att ändå samla deltagare i en lokal så att de skulle få öva på att ta sig till en aktivitet och interagera med andra 
för att få rutiner på vardagen. Efter dialog med lärarna på Livslinjen står det klart att de inte kommer erbjuda 
fler platser utan att en av de fysiska kurserna då får utgå och i stället genomföras digitalt. Platserna begränsas 
även då till 12 personer. Därför ser de flesta kommunerna inte något syfte med att ändra detta eftersom fler 
deltagare inte nås. Det medför att kurserna i Mariestad och Vara kommer genomföras som planerat under 
hösten 2024. 

 
Styrgruppsmötet avslutas. 


